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پرونده محیط زیستی ها 
به دادگاه رفت

عرضه کالاهای احتکار 
شده در شبکه توزیع

سرمقاله خبر

به همدیگر نیش نزنیم... 
احسان محمدی

جاستین اشمیت حشره شناس برجسته 
پس از مطالعات بسیار روی 150 موجود که 
دردناک ترین نیش ها را دارند به این نتیجه 
رسید که مورچه گلوله،  زنبورعنکبوتی،مورچه 
آتشی و .... دردناک ترین نیش ها را دارند. برای 

مثال در توصیف این دردها می نویسد:
مانند راه رفتن بر روی ذغال شعله ور در 
حالیکه یك ناخن فرسوده 8 سانتیمتری در 

پاشنه پا فرو رفته است.
ریشه  در  دریل  با  فردی  انگار  بی رحم. 

ناخن شما حفاری می کند.
داغ و دودآلود. مانند خاموش کردن یك 

سیگار بر روی زبان.
و ... 

 نیش مار و عقرب و مورچه آتشی از دو 
حال خارج نیست؛ یا آدم را می کُشد یا بعد از 
مدتی دردش خوب می شود. جاستین اشمیت 
نیش زبان آدم ها را بررسی نکرده   اما حتماً 
دنیا،  نیش  ترین  دردناک  نوشت  می  وگرنه 
نیش زبان آدم است که نه می کُشد نه خوب 
می شود بلکه همیشه دردش تازه است مثل 
خوابیدن ابدی با عقربی در بستر که همیشه 

می تواند نیش بزند. 
زخم زبان نزنیم، با زبان مان نیش نزنیم. 
نمی  به خدا خوب  نمی شود.  جایش خوب 
شود. شاید طرف مقابل سکوت کند، تظاهر 
آدم  اما  کرده  فراموش  را  دردش  که  کند 
هیچوقت به نیش یك عقرب عادت نمی کند... 

عادت نمی کند....عادت نمی کند...
ذهن فست فودی، جامعه کلنگی!

شاید اغراق آمیز باشد اما می گویند در 
رم یا لندن اگر مُرده ای که صد سال پیش 
دفن شده از قبر بیرون بیاید با کمی دردسر 
برود توی  پیدا کند و  را  تواند خانه اش  می 
رختخوابش بخوابد!این را مقایسه کنید با خانه 
ها و خیابان های خودمان که امروز می سازیم 
و فردا از نو می کوبیم. در ایران کمتر می شود 
با عمر بالای هفتاد سال  خانه قابل سکونت 
پیدا کرد.با همه عرض ارادتی که به میراث آبا 
و اجدادی به صورت کلامی می کنیم، خیلی 
هایمان خانه پدری را می کوبیم و اتاق خواب 
آقاجان تبدیل به پارکینگ یا توالت عمومی 
می شود، در حالیکه خانه های شهرهای بزرگ 

اروپایی گاه عمرشان از قرن هم رد می شود.
جامعه شناسان می گویند ذهن آدم ایرانی 
هنوز گرفتار تاخت و تاز مهاجمان است. مغول و 
رومی و روس و عرب و افغان در طول تاریخ کاری 
کرده اند که ایرانی به جای خانه به فکر سرپناه 
باشد.یعنی یك دیوار و چهارتخته پاره که خیلی به 
آن دل نبندد و فقط با آن گذران کند. برای همین 
ذهنیت »بساز و بنداز« از سوی فروشنده و خریدار 

حالا هم پذیرفته شده است.
شاید یکی از دلایلی که ما عموما« عادت 
به  و فقط  نداریم  بلند مدت  برنامه ریزی  به 
امروز و خیلی زرنگ باشیم به فردا تا حوالی 
ظهر فکر می کنیم از همین جا نشات گرفته 
باشد. اینکه معلوم نیست »فردا شو کجاییم؟« 
مثل پیرمردهایی که سی و چند سال است 
هر روز صبح که از خواب بیدار می شوند می 

گویند این رژیم دیگه رفتنیه!

پاس کاری تنظیم بازار موبایل 
بین وزیران

پاس کاری تنطیم بازار موبایل از سوی 
وزیران، آنهم در شرایطی که وضعیت بازار 
موبایل تعریفی ندارد موجب افزایش هزینه ها 

برای مصرف کننده نهایی خواهد شد.
به گزارش صداوسیما؛ پس از گذشت 
بیش از 100 روز از درخواست وزارت صنعت، 
اختیارات  افزایش  برای  تجارت  و  معدن 
وزارت ارتباطات در تنظیم بازار موبایل، آذری 
جهرمی طی نامه ای ضمن رد این پیشنهاد و 
با خطاب قرار دادن وزیر صنعت عنوان کرد 
»خواهشمند است مقرر فرمایید تنظیم بازار 
گوشی و لوازم جانبی تلفن همراه همچنان 

توسط آن وزارتخانه محترم انجام گردد.«
در بخشی از این نامه آمده است »از آنجا 
که کلیه ابزار های لازم و سامانه های مربوط از 
قبیل: صدور مجوز های واردات، تاییدیه های 
لازم برای ثبت سفارش و تخصیص ارز در 
اختیار آن وزارت می باشد و از سویی ساختار و 
اختیارات این وزارت اجازه اقدام مناسب برای 

تفویض اختیارات را فراهم نمی آورد.«
این گفته های وزیر ارتباطات در حالی 
محمد  جاری،  سال  مردادماه   ۳ که  است 
شریعتمداری وزیر مستعفی صنعت به منظور 
»جلوگیری از موازی کاری ها« و »مانور بیشتر 
دولت در کنترل نوسانات بازار گوشی تلفن 
ارتباطات  وزارت  اختیارات  افزایش  همراه«، 
برای تنظیم بازار موبایل را پیشنهاد داده بود.
پاس کاری تنظیم بازار موبایل بین وزیراندر 
متن نامه محمد شریعتمداری، وزیر مستعفی 
صنعت به محمد جواد آذری جهرمی، وزیر 
ارتباطات و فناوری اطلاعات آمده است: »با 
عنایت به غلبه موضوعات فنی و تخصصی 
گوشی و لوازم جانبی تلفن همراه و اشراف 
آن وزارتخانه جزئیات امور مربوط به نیاز های 
و همچنین  آن  تقاضای  و  عمومی، عرضه 
در  قاچاق  با  مبارزه  و  وارداتی  امور  تمرکز 
اجرای طرح رجیستری و کنترل واردات به 
منظور هماهنگی در اقدامات آتی و جلوگیری 
از تصمیمات موازی شایسته است تا تنطیم 
بازار گوشی  تلفن همراه اعم از سیاستگذاری 
تامین، توزیع، کنترل موجودی و... در قالب 
کارگروهی به ریاست جنابعالی و نمایندگان 
سایر سازما های ذیربط و از جمله این وزارتخانه 

صورت پذیرد.«
آذری  نامه،  این  از  پیش  همچنین 
جهرمی، مکررا در برابر افزایش اعتراضات در 
مورد التهابات بازار موبایل به این موضوع تاکید 
داشت که تنظیم بازار گوشی همراه برعهده 

وزارت ارتباطات نیست.
آنچه مسلم است، پاسکاری تنطیم بازار 
موبایل از سوی وزرا، آنهم در شرایطی که 
وضعیت بازار موبایل تعریفی ندارد، علاوه بر 
آنکه ادامه شرایط غیر تعادلی در این بازار را 
رقم خواهد زد، موجب افزایش هزینه ها برای 

مصرف کننده نهایی نیز خواهد شد.

وزیر اقتصاد در جلسه با مدیران عامل بانک ها مطرح کرد:

بانک های دولتی منضبط تر از خصوصی ها

معاون امور بین الملل مرکز ارتباطات و امور بین الملل شهرداری تهران خبر داد

برگزاری پنجمین نشست اجلاس مجمع شهرداران آسیایی در »غازی آنتپ« ترکیه

جمهور  رئیس  تاکیدات  به  اشاره  با  اقتصاد  وزیر 
ابتدا  خواست،  بانك ها  از  بانکی،  نظام  اصلاح  بر  برای 
»اصلاح  موضوع  از  را  خود  انتظارات  و  نگاه  تعریف، 
را  ارائه داده و سپس همین کار  بانکی«  ساختار نظام 
از منظر حاکمیت، وزارت اقتصاد و بانك مرکزی انجام 

دهند.
رئیس  تاکیدات  راستای  در  )شادا(،  گزارش  به 
فرهاد  حضور  با  بانکی  نظام  اصلاح  جلسه  جمهور، 
دژپسند وزیر امور اقتصادی و دارایی، معاون امور بانکی، 
بیمه و شرکت های دولتی وزارت اقتصاد و مدیران عامل 

بانك های دولتی در محل این وزارتخانه برگزار شد.
فرهاد دژپسند طی سخنانی در این جلسه که در 
نظام  اصلاح  بر  مبنی  رئیس جمهور  تاکیدات  راستای 
تعریف،  ابتدا  خواست،  بانك ها  از  شد،  برگزار  بانکی 
ساختار  »اصلاح  موضوع  از  را  خود  انتظارات  و  نگاه 
نظام بانکی« ارائه داده و سپس همین کار را از منظر 
اقتصاد،  وزارت  مثل  دولتی  های  و  دستگاه  حاکمیت 

بانك مرکزی و . . . انجام دهند.
از هر دو  انجام شده  ادامه، تعاریف  وی گفت: در 
منظر، باید با یکدیگر تحلیل تطبیقی داده شده و از دل 

آن یك مفهوم واحد بیرون بیاید.
از  یك  هر  کرد:  تاکید  همچنین  اقتصاد  وزیر 
بانك ها چالش های نظام بانکی و نیز چالش های مرتبط 
برنامه و راهکار های لازم را  بانك خود را ترسیم و  با 

پیشنهاد کنند.
چند  توسط  سپس  مزبور  برنامه  افزود:  دژپسند 
از  خارج  متخصصین  مشارکت  با  تخصصی  کارگروه 
نتایج استخراج شده  دولت مورد بررسی قرار گرفته و 
امور  معاونت  اختیار  در  بعدی  اقدامات  انجام  جهت 

بانکی، بیمه و  شرکت های دولتی قرار گیرد.

جلسات  برگزاری  تداوم  بر  تاکید  با  اقتصاد  وزیر 
مدت  میان  های  برنامه  از  یکی  بانکی،  نظام  اصلاح 
بانکداری  نظام  پیاده سازی  برای  طرحی  تدوین  را  آن 

الکترونیك اعلام کرد.
وی در بخشی دیگر از سخنان خود، سهم اصلی 
و  برداشت  اضافه  نظیر  بانکی  سیستم  از  انتقادات 
معوقات را مربوط به بانك های خصوصی خواند و گفت: 
بانك های دولتی معمولا منضبط ترین بانك ها به لحاظ 

رعایت قانون هستند.
این  در  حاضر  دولتی  های  بانك  عامل  مدیران 
پیشنهادات  و  نظرات  ارائه  به  سخنانی  در  نیز،  جلسه 
خود در ارتباط با اصلاح ساختار نظام بانکی پرداختند.

وزیر امور اقتصادی و دارایی همچنین تاکید کرد، 
هر یك از بانك ها چالش های نظام بانکی و نیز چالش 
برنامه و راهکار  و  را ترسیم  بانك خود  با  های مرتبط 

های لازم را پیشنهاد کنند.

افزود:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   - دژپسند 
با  تخصصی  کارگروه  چند  توسط  سپس  مزبور  برنامه 
مشارکت متخصصین خارج از دولت مورد بررسی قرار 
گرفته و نتایج استخراج شده جهت انجام اقدامات بعدی 
های  شرکت  و   بیمه  بانکی،  امور  معاونت  اختیار  در 

دولتی قرار گیرد.
تداوم  بر  تاکید  با  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
برگزاری جلسات اصلاح نظام بانکی، یکی از برنامه های 
میان مدت آن را تدوین طرحی برای پیاده سازی نظام 

بانکداری الکترونیك اعلام کرد.
از  دیگر  بخشی  در  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
بانکی  سیستم  از  انتقادات  اصلی  سهم  خود،  سخنان 
نظیر اضافه برداشت و معوقات را مربوط به بانك های 
معمولا  دولتی  های  بانك  گفت:  و  خواند  خصوصی 

منضبط ترین بانك ها به لحاظ رعایت قانون هستند.
همچنین وزیر امور اقتصادی و دارایی در نامه ای 

به روسای قوا و نهادهای دولتی خواستار ارسال به موقع 
و کامل اطلاعات بدهی ها و مطالبات به وزارت اقتصاد 

شد.
قوای مقننه و  به روسای  ای  نامه  فرهاد دژپسند 
قضائیه، شورای نگهبان، مجمع تشخیص مصلحت نظام، 
ستاد کل نیروهای مسلح، دستگاه های تابعه و وزارتخانه 
ها خواستار ارسال به موقع و کامل اطلاعات بدهی ها 
از طریق سامانه مدیریت  اقتصاد  و مطالبات به وزارت 

اطلاعات بدهی ها و مطالبات دولت )سماد( شد.
به  عنایت  با  است:  آمده  اقتصاد  وزیر  نامه  در 
دستور رئیس جمهور مبنی بر ابلاغ لزوم ارایه اطلاعات 
بدهی ها و مطالبات دولت و شرکت های دولتی وفق 
قوانین و مقررات مربوط به تمامی دستگاه های اجرایی 
موانع  رفع  قانون   )1( ماده  اجرای  در  آن،  پیگیری  و 
آیین  و  کشور  مالی  نظام  ارتقای  و  پذیر  رقابت  تولید 
نامه اجرایی آن، خواهشمند است دستور فرمائید مراتب 
ارسال به موقع و کامل اطلاعات بدهی ها و مطالبات 
آن قوه، وزارت، سازمان و تمامی سازمان ها و شرکت 
های وابسته و تابعه از طریق سامانه مدیریت اطلاعات 
بدهی ها و مطالبات دولت )سماد(، در مرکز به معاونت 
)مرکز مدیریت  مالی و خزانه داری کل کشور  نظارت 
بدهی ها و دارایی های مالی عمومی( و در استان ها 
اقتصادی و دارایی استان مربوط، به  امور  اداره کل  به 

مبادی ذیربط ابلاغ شود.
به  است،  بدیهی  است:  شده  تاکید  نامه  این  در 
بودجه  قانون  اجرایی  ضوابط   )۳6( ماده  مفاد  استناد 
و  ها  بدهی  تهاتر  و  تسویه،  پرداخت،   1۳97 سال 
مطالبات دولت و شرکت های دولتی بر اساس ضوابط 
در  شده  یاد  اطلاعات  اعلام  به  منوط  مربوط،  قانونی 

اجرای تکالیف قانونی مورد اشاره خواهد بود.

 جلسه کمیته مشورتی و برنامه ریزی پنجمین اجلاس عمومی مجمع 
شهرداران آسیایی در محل دبیرخانه دائمی این مجمع در تهران برگزار شد.

گشتاسب مظفری معاون امور بین الملل مرکز ارتباطات و امور بین الملل 
شهرداری تهران و سرپرست مجمع شهرداران آسیایی در خصوص این نشست 
به خبرنگار شهرنوشت گفت: این همایش هشتم تا یازدهم آذرماه امسال در 

شهر«غازی آنتپ« ترکیه برگزار خواهد شد.
به گفته مظفری این همایش، سه بخش اصلی خواهد داشت. در بخش 
اول با عنوان نشست هیأت اجرایی مجمع، 21 عضو هیات اجرایی مباحث و 
موضوعات مربوط به امور جاری و برنامه های آتی مجمع شهرداران آسیایی  را 
مورد بررسی قرار خواهند داد و در زمینه راهبری مجمع تصمیم گیری خواهند 
نمود. در بخش دوم با عنوان نشست مجمع عمومی، تمامی شهرداران حاضر می 
توانند دیدگاه ها، تجارب و پیشنهاد های خود را در چارچوب اهداف و ماموریت 
های مجمع مطرح نمایند. از جمله موارد مطروحه در نشست مجمع عمومی، 
تصمیم گیری نهایی در خصوص اعضای هیات اجرایی برای دوره آینده و نیز 

اصلاحات اساسنامه مجمع خواهد بود.
سرپرست مجمع شهرداران آسیایی در ادامه گفت: همچنین پیش بینی 
شده است که در اجلاس غازی آنتپ، شهرداران و مدیران و کارشناسان شهری 
با هدف شناخت چالش های مشترک شهرهای آسیایی و بحث تبادل نظر 
نشست  قالب چهار  در  ها  آن  از  رفت  برون  برای  فنی  کارهای  راه  پیرامون 
تخصصی با عناوینی چون حمل و نقل عمومی، تاب آوری شهری، شهر هوشمند 

و زیست پذیری شهری به بحث و تبادل دیدگاه و تجارب خود بپردازند.
وی تصریح کرد: به تناسب موضوع نشست های تخصصی ، معاونت ها ، 
سازمان ها و بخش های فنی مربوطه نیز از شهرداری تهران، شهرداری شهر 
میزبان ، سایر شهرهای عضو مجمع، برخی از شهرها و سازمان های تخصصی 
میهمان هم حضور خواهند داشت. در این ارتباط معاونت حمل  و نقل و ترافیك 
مسئولیت برگزاری نشست حمل و نقل، معاونت شهر سازی مسئولیت نشست 
زیست پذیری شهری، سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات مسئولیت نشست 
شهر هوشمند و نهایتا سازمان های پیشگیری و مدیریت بحران و نوسازی، به 

طور مشترک مسئولیت نشست تاب آوری را بر عهده دارند.  
در نشست »شهر هوشمند« اعضای شرکت کننده پیرامون نقش محوری 
»هوشمند سازی شهر« در ارتقای مدیریت و برنامه ریزی شهری ، افزایش رونق 
کسب و کار های شهری و فرصت های اقتصادی در شهر، کاهش هزینه  ها، 
مدیریت بهینه انرژی، حمل  و نقل و جابجایی، کاهش آلودگی و مسایل زیست 

محیطی شهر به تبادل نظر و انتقال تجربیات خود خواهند پرداخت.
در نشست »تاب  آوری شهری« است. مدیران و متخصصان شهری درباره 
راه های افزایش میزان تاب  آوری و مقاومت زیرساخت ها وسیستم  های شهری 
در ابعاد مختلف کالبدی و محتوایی شهر و نیز ایستادگی بهتر در برابر مخاطرات 
و بحران های طبیعی مانند زلزله، سیل و ... و حوادث و بحران های انسان ساز 
مانند تنش ها و بحران های اقتصادی ، آسیب های اجتماعی، آلودگی هوا 
و بافت های فرسوده به تبادل نظرات و انتقال تجربیات و دستاوردهای خود 

می پردازند و این که چگونه شهرها می توانند در برابر بحران های ناشی از این 
حوادث مردم و شهر را بهتر حفاظت کنند.

به گفته مظفری، در نشست تخصصی چهارم که درباره »زیست پذیری 
شهری« است، درباره چگونگی ارتقای کیفیت زندگی و بهبود خدمات شهری در 
راستای احساس آسایش، رفاه، آرامش، امنیت، امید و رضایت بیشتر شهروندان 
شهرها تبادل نظر خواهد شد.وی در ادامه با بیان این که در این همایش علاوه 
بر شهرداران و مدیران ارشد شهرداری، اعضای شوراها و انجمن های شهری، 
المللی در حوزه  های  متخصصان و اساتید دانشگاهی و صاحب نظران بین 

مدیریت و برنامه ریزی و توسعه شهری شرکت خواهند.
 ASIAN MAYORS(آسیایی شهرداران  مجمع  است  گفتنی 
FORUM( در سال 2007 به پیشنهاد شهرداری تهران و همزمان با نشست 
پارلمان  های آسیایی در تهران مطرح و مورد استقبال قرار گرفت. این مجمع 
به طور رسمی در سال 2008 میلادی و همزمان با بهره  برداری از برج بین 
 المللی میلاد تهران، بنیان  گذاری شد و شهرداران و مدیران ارشد شهری از 
نمودند.  تهران شرکت  در  آن  اجلاس  اولین  در  آسیایی  حدود هشتاد شهر 
ازابتدای بنیان گذاری این مجمع تا کنون، چهار دوره اجلاس عمومی و پنج 
دوره نشست هیأت اجرایی و چندین نشست علمی و تخصصی در شهرهای 
تهران، استانبول، بانکوک و هایکو برگزار شده است.علاقه مندان برای کسب 
 اطلاعات بیشتر در خصوص اجلاس می توانند به سایت مجمع به آدرس : 

WWW.ASIANMAYORSFORUM.ORG مراجعه نمایند. 

روزنامه صبح ایران

تکذیب فیلترینگ اینستاگرام
پیرو انتشار اظهارنظری منسوب به رییس پلیس فتا درباره طرح وزارت 
عمومی  روابط  مرکز  رییس  اینستاگرام،  هوشمند  فیلترینگ  برای  ارتباطات 
هادیان  سیدجمال  ایسنا،  گزارش  کرد.به  ارائه  توضیحاتی  ارتباطات  وزارت 

اینستاگرام  هوشمند  پالایش  برای  طرحی  ارتباطات  وزارت  گفت:  طبایی 
برای  پیشنهادهایی  نهادها  برخی  البته  است.  نکرده  ارائه  ذیربط  مراجع  به 
غیرفنی  دلیل  به  که  اند  داده  ارایه  ارتباطات  وزارت  به  هوشمند  فیلترینگ 

بودن قابلیت اجرا نداشته است.هادیان طبایی گفت: وزارت ارتباطات هیچ نکته 
پوشیده ای از مردم ندارد و اجرای هر طرح جدیدی را از مسیر رسمی و رسانه 
ارتباطات  وزارت  عمومی  روابط  مرکز  گذارد.رییس  می  میان  در  مردم  با  ای 

افزود: البته صبح دیروز در تماس تلفنی که با سردار هادیان فر داشتیم، ایشان 
چنین مصاحبه ای را تکذیب کردند. از اصحاب محترم رسانه انتظار می رود در 

انتشار اخبار به منبع و صحت آن توجه ویژه ای داشته باشند.

وزارت ارتباطات طرحی برای پالایش هوشمند اینستاگرام ارائه نداده است؛

وزیر نفت میزان معافیت آمریکا برای خریداران نفت ایران را متناسب با تقاضا ندانست و 
گفت: متاسفانه ماه های آینده ماه های دردناکی برای مصرف کنندگان نفت پیش بینی می شود.

بیژن زنگنه با بیان این مطلب اظهار کرد: با وجود رجزخوانی های اولیه آقای ترامپ و 
تعدادی از تولیدکنندگان منطقه ای نفت، سرانجام دولت آمریکا به کمبود شدید نفت در بازار 
جهانی و نبود امکان حذف ایران از این بازار اعتراف کرد .وی با بیان این که آمریکا به دلیل کمبود 
جدی نفت و نبود توازن بین عرضه و تقاضا و همچنین با هدف کاهش فشار به مصرف کنندگان 
بزرگ، به تعدادی از کشورها امکان برداشت نفت از ایران را داده است، تصریح کرد: اما این میزان 
از معافیت ها، پاسخگوی تقاضا نبوده بنابراین باید بگویم که متاسفانه ماه های آینده، ماه های 

دردناکی برای مصرف کنندگان نفت پیش بینی می شود.

وزیر نیرو در دیدار با سفیر نروژ در تهران گفت: تحریم های آمریکا مانع پیشرفت ایران 
نخواهد شد. رضا اردکانیان وزیر نیرو در دیدار با سفیر نروژ در تهران با تاکید بر اینکه تحریم های 
یکجانبه آمریکا و خروج این کشور از برجام طرف های اروپایی و سایر کشورهای جهان را تحت 
تاثیر قرار خواهد داد، گفت: دنیا در موقعیتی است که درک کرده چندجانبه گرایی به خطر افتاده 

و جمهوری اسلامی ایران سردمدار مبارزه با تفکر یکجانبه گرایی شده است.
سفیر نروژ در تهران نیز در این دیدار با ابراز تاسف از شرایط به وجود آمده بر تلاش دولت خود 
جهت فراهم کردن زمینه حفظ و ادامه روابط دو کشور تاکید کرد.لارس نوردرم با اشاره به اینکه 
بسیاری از شرکت های نروژی و سایر شرکت های اروپایی علاقه مند به ادامه فعالیت خود در ایران 
هستند، تاکید کرد: با وجود تحریم های آمریکا تلاش خواهیم کرد این فعالیت به نحو مقتضی ادامه یابد.

روزهای سختی در انتظار 
مصرف کنندگان نفت جهان

 تحریم های آمریکا 
مانع پیشرفت ایران نمی شود
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وزیر نفت خبرداد:

وزیر نیرو:
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